

SUBJECT

JE MASTER
ops

A

LEBANESE REPUBLIC

STS 355/82

National Assembly

Beirut 31 August 1982

The President

PRIME MINISTER'S
PERSONAL MESSAGE
SERIAL No. T.170B/82

Her Excellency
Mrs Margaret Thatcher
British Prime Minister
London

Dear Mrs Thatcher,

I wish to thank you for having responded to our appeal by sending a Parliamentary delegation to observe the Presidential elections in Lebanon. That delegation, which consisted of those British Members of Parliament best acquainted with the problems of Lebanon and the Middle East, was able to observe a democratic ballot which resulted in the election of a new President of the Republic.

The Lebanese people, who have been informed of your efforts to ensure that the delegation was appointed at the right time and at the appropriate level, are most grateful to you, as are their representatives in the National Assembly. I should also like to convey to you my personal wishes for your success and for the prosperity of the British people of whom you are the worthy representative.

Kamel El-Assad

President of the Lebanese National Assembly.

010

T 170B/82

REPUBLIQUE LIBANAISE
ASSEMBLÉE NATIONALE

Beyrouth, le 31 Août 1982

Le Président

Son Excellence Madame Margaret THATCHER
Premier Ministre de Grande-Bretagne
Londres

Madame Thatcher,

Je tiens à vous remercier d'avoir répondu à notre appel en déléguant une mission parlementaire afin de suivre le déroulement des élections présidentielles au Liban. Cette délégation formée des députés du Royaume-Uni les plus informés des problèmes du Liban et du Moyen-Orient, a pu observer le déroulement d'un scrutin démocratique qui a abouti à l'élection d'un nouveau président de la République.

Le peuple libanais qui a été informé de ce que vous avez fait pour que cette délégation soit constituée en temps opportun et au niveau requis, vous en remercie vivement ainsi que ses représentants à l'Assemblée Nationale. Je tiens aussi à vous exprimer mes vœux de succès personnels, aussi bien que de prospérité au peuple de Grande-Bretagne que vous représentez si dignement.

Kamel El-Assad
Président de l'Assemblée Nationale Libanaise